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§84 Mötets öppnande 
 

Mötet öppnas av Mathilda Kahlqvist kl.18:01 
 

§85 Formalia 
 

103.1 Kallelseförfarandet godkändes. 
103.2 Mötesprotokollet 2019-05-13 godkändes utan ändringar. 
103.3 Isabel Carlsson valdes till justeringsperson. 
103.4 Dagens föredragningslista godkändes med tillägg av punkt 12 ”Nationella rådet”.  
 

§86 Meddelanden 
 

a. Lokala studieråd 
Kristin Augustsson meddelar: 

- Ingen rapport från AUR. 
- På studierådet i Uppsala 28/5 informerades det bl.a. om slutrapporten för 

Farmaceutiska fakultetens arbete med studenters upplevda stress samt att nya förslag 
på behörighetskrav för de reviderade apotekar- och receptarieprogrammen har tagits 
fram. 
 

b. EPSA  
Isabel Carlsson meddelar: 

- Alla vakanta poster sedan GA i Sofia har blivit tillsatta förutom Alumni Coordinator, 
efter tre stycken online LS-möten. Det fjärde invalsmötet sker på söndag 30/6.  

- Registrering till SU stänger idag 24/6.  
- Registrering till Autumn Assembly i Porec, Kroatien öppnar 14 juli. Första 

registreringsperioden kommer det kosta 260 euro och kongressen äger rum 29/10-
3/11.  

- EPSA håller på att uppdatera sin Wikipedia-sida, där de vill ha en översättning till alla 
medlemsländers språk av en kortare textversion, vilket är på gång från SNAPS sida. 

 
Ani Avedis ansluter till mötet 18:07. 
 

c. IPSF  
Ulrika Linde meddelar: 

- Två möten har ägt rum med IPSF där både EuRS och World Congress har diskuterats. 
- Inför EuRS har Ulrika Linde sammanställt en rapport om SNAPS verksamhet under 

terminen samt en rapport från subregion project. Rapporten om subregion project 
skrevs i samråd med IPSF-kontaktpersonerna från Estland (TUPS) och Finland 
(FiPSA). 

- Ett position paper om vaccinationsmotstånd ska sammanställas och presenteras av 
Ulrika Linde på EuRS (European Regional Symposium). 

 
d. Övrigt  

Mathilda Kahlqvist meddelar: 
- Mathilda Kahlqvist deltog på Studierådet i Uppsala den 28/5 för att presentera enkäten 

angående studentengagemang som SNAPS genomförde under våren. 



- Mathilda Kahalqvist representerade SNAPS på Trädgårdsphesten på Farmacevtiska 
Studentkåren i Uppsala, under middagen höll hon även ett tal. 

	
§86 Ekonomi  
 

a. Utbetalningar  
Det har gjorts en utbetalning till Farmaceutiska Matlaget Gröne Orm på HB 390 kr för biljett 
till Trädgårdsphesten. Mathilda Kahlqvist som fick 50% i representationsersättning ska betala 
tillbaka 195 kr till SNAPS. 
Det har betalats ut 1400 kr i lön till SNAPS revisor, 600 kr i skatt och 628 kr i 
arbetsgivaravgift. 
Ani Avedis har betalt för två frimärken för 28 kr med syfte att posta två brev till skatteverket. 
 
Mötet beslutar att ersätta Ani Avedis 28 kr för frimärken mot uppvisande av kvitto. 
 

b. Lägesrapport 
Under vårterminen har SNAPS gått back 11 343 kr. Till skillnad från förra terminen har 
medlemsantalet sjunkit. Förra året uppskattade Göta studentkår sina medlemmar till 50 st, 
men har nu räknat efter och har endast 15 st. 
Stora kostnader som SNAPS har är medlemsavgifter för IPSF och EPSA samt 
representationer. 
De kompletterande uppgifterna för byte av firmatecknare till banken skickades in den 23 juni. 
Ani Avedis ska skicka ett mail till banken om att byte av firmatecknare är brådskande. 
Deklarationen har skickats in till skatteverket och Ani Avedis har signerat deklarationen i 
hopp om att ett byte av firmatecknare sker innan skatteverket granskar deklarationen. 
 
§87 Sponsring 
 
Mathilda Kahlqvist har fått ett mail från Apotek Hjärtat och de verkar positiva till ett 
samarbete med SNAPS. Mathilda Kahlqvist har också fått kontakt med en anställd på 
Apoteket AB. 
Ani Avedis har kontaktat NOCCO om sponsring till SNAPS Weekend. Mötet diskuterar hur 
NOCCO ska medverka under SNAPS weekend och förslag som uppkommer är: att ge ut 
dricka, vara med på sociala medier, ha en föreläsning om ”Hur man får energi till plugget” 
eller en fysisk aktivitet.  
Ani Avedis har också mailat Apotea, men har inte fått svar än. 
Isabel Carlsson har haft kontakt med Leyla Soltani från Gum. Hon önskar en större lokal och 
är positiv till att medverka under SNAPS Weekend. Hon har även blivit informerad om att 
Xristos Kagios är hennes nya kontaktperson då Isabel Carlsson avgår. 
 
§88 Representation 

a. Representationspolicy 
Mathilda Kahlqvist presenterar ett utkast på en representationspolicy som styrelsen diskuterar. 
Det som diskuteras är: 

- Att man endast ersätter för resor och inte boende. 
- Om ersättningen ska vara samma för både internationella och nationella resor. 
- Att man i verksamhetsplanen beslutar om man ska prioritera nationella eller 

internationella resor det kommande verksamhetsåret. 



- Att man istället för att skriva att man max ersätts för en resa per mandatperiod, skriva 
hur många representanter som får åka. Detta eftersom SNAPS ordförande 
representerar vid fler tillfällen. 

- Att representanter vid Nationella Rådet ska få 100% ersättning för resan. 
- Att man anordnar SNAPS Weekend där majoriteten av styrelsen sitter för att minska 

resekostnaderna. 
 

b. Insparksveckor 
 

Mathilda Kahlqvist har fått mail från FaS Amöberi som frågar ifall SNAPS vill medverka på 
insparksveckornas utskottsspex. Utskottsspexet är den 3 september. Övning till utskottsspexet 
får ske på SNAPS kick-off. 
Mathilda Kahlqvist har mailat AUR, men har inte fått några datum för insparksveckorna. 
Förslaget är att Lina Jonsson ska representera SNAPS i Göteborg och att någon skickar ner en 
SNAPS-tröja till henne. 
Mötet beslutar att delta på FaS utskottsspex den 3 september. 
 
§89 Tillförordnande av Sekreterare 
 
Mötet beslutar att tillförordna Seda Gevorgian som Sekreterare till och med Höstmötet 2019. 
 
§90 SNAPS Weekend 
 
Mötet diskuterar vilket datum SNAPS Weekend ska äga rum och kommer fram till den 15-17 
november. Mathilda Kahlqvist ska maila FaS uthytningsansvarig och fråga om Pharmen är 
ledig under dessa datum och sedan skicka ut ett ”Save the date” till SNAPS medlemmar.  Det 
diskuteras också om SNAPS Weekend ska vara i Uppsala eller i Göteborg. Svårigheterna med 
att ha SNAPS Weekend i Göteborg är att majoriteten av styrelsen sitter i Uppsala och att förra 
gången SNAPS Weekend skulle äga rum i Göteborg var det så få som anmälde sig och en 
brunch fick anordnas istället. 
Nya styrelsen ska får boka in ett möte för att planera SNAPS Weekend och påbörja ett arbete 
om att hitta sponsring. 
Mötet beslutar att ha SNAPS Weekend den 15-17 November. 
 
§91 Training New Trainers 
Isabel Carlsson presenterar vad som behövs för att ordna ett TnT i Sverige, samt en 
överskådlig budget om hur mycket det kan kosta. 
Mötet diskuterar om man kan vara på Pharmen, när det ska äga rum och om det är SNAPS-
styrelse som ska anordna det. Mötet tycker att man kan sikta på att anordna det 2021 och att 
man tillsätter en kommitté som undersöker ifall detta är möjligt. Då SNAPS styrelse kommer 
bytas ut två gånger under denna period är det lämpligast om kommittén även anordna TnT. 
Det måste också undersökas om det finns andra platser än Pharmen somTnT kan hållas på och 
det måste hittas sponsorer innan årsskiftet, eftersom företagen sätter sin årsbudget då. 
 
Ani Avedis lämnar mötet kl.19:58. 
 
Mötet uppdra Mathilda Kahlqvist och Isabel Carlsson att skicka ut en utlysning till en 
kommitté som ska undersöka om det är möjligt att anordna TnT i Sverige.  
 
Isabel Carlsson lämnar mötet kl.20:03. 



 
§92 IPSF-resa  
 
Ulrika Linde meddelar att upplägget liknar EPSA´s: kongresser, men hon har inte fått några 
motioner skickade till sig. Estland och Danmark har delegerat sina röster till Sverige. 
 
Isabel Carlsson ansluter till mötet kl.20:05. 
 
Mathilda Kahlqvist ska signera Credential forms som ska skickas in till IPSF. 
 
§93 Vampire cup 
 
Ulrika Linde har haft ett möte med Estland och Finland där de utvärderat Vampire cup. 
Ländernas insatser har varit likvärdiga. Finland utmärkte sig något då de kunde räkna antalet 
blodgivare och gav ut märken att sätta på sina overaller. 
Mötet tyckte att folkbildningen som SNAPS gjort var viktig och att folkbildning är något 
SNAPS kan fortsätta med även om det inte finns någon pågående kampanj. 
 
§94 Nationella rådet 
 
Kristin Augustsson har undersökt om Methodology Booklet kan vara till hjälp när de ska ge 
ett studentperspektiv på ”studenternas brist i kommunikation”, hon tyckte inte att den var till 
någon hjälp. Mathilda Kahlqvist har undersökt om man kan använda sig av EPSA:s position 
papers om soft-skills. 
Ett förslag till Nationella rådet är att ha tydliga förslag till frågan om ”Vad studenterna vill 
veta om sitt lärosäte?” och ha en mer generell bild av ”studenternas brist i kommunikation”. 
Kristin Augustsson har mailat FaS Vice ordförande med ansvar för utbildningsfrågor om att 
SNAPS vill ha en punkt på nästkommande studieråd. Lina Jonssons första uppdrag kan vara 
att fråga om hon kan ha en punkt på AUR i Göteborg. 
 
§95 Utvärdering av terminen  
 
Mötet utvärderar den gånga terminen.  
Kontakt med företag gällande sponsring har utvecklats, men det är fortfarande kämpigt då 
företag har svårt att se skillnaden mellan ett samarbete med SNAPS respektive FaS. Mötet 
tycker också att styrelsemötena har fungerat bra mellan de som varit där. 
Ett förslag till förbättring är att försöka delegera ut uppgifter till andra personer, så att inte allt 
arbete hamnar på styrelsen. 
 
§96 Övriga frågor 
 

a. Överlämning 
Isabel Carlsson har panerat in ett möte med sin efterträdare den 27 juni och lämnar 1 juli över 
mailen. 
Kristin Augustsson har kontakt med sin efterträdare och skriver ett överlämningsbrev. 
Ebba Johansson ska kontakta sin efterträdare och ha en överlämning. 
 
§97 Ordet fritt 
 
§98 Nästa möte 



 
Kommer att hållas i augusti. Datum för mötet sätts i samband med Kick-offen. 
 
§99 Mötets avslutande 
 
Mathilda Kahlqvist avslutar mötet kl. 20:29. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________   __________________________ 
Ordförande, Mathilda Kahlqvist   Sekreterare, Ebba Johansson 

 
 
 
 

 
 
 

__________________________ 
Justeringsperson, Isabel Carlsson 


